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V dnešnom čísle nájdete:

- príhovor starostky obce
- zo zasadnutia obecného zastupiteľstva
- čo je u nás nové + oznamy
- príspevky z materskej a základnej školy

- oznamy Svrčinovského hájnika
- Svrčinka jubiluje
- matrika 

Slávnostné otvorenie nového úseku D3 Svrčinovec - Skalité.
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Slovo má starostka

Vážení spoluobčania, Svrčinovčania,

opäť nadišiel čas dovoleniek, teplých letných večerov a prázdninových zážitkov. Život v obci však 
musí ísť pracovným tempom aj v lete. Najbližšie nás čaká dôležité Obecné zastupiteľstvo, kde 
verím, že poslanci schvália Územný plán obce Svrčinovec. Vďaka tomuto dokumentu budeme 
môcť začať s výkupom pozemkov pod cintorín, ktorý nás momentálne trápi asi najviac. Nový ÚPO 
obsiahol aj lokality na rozšírenie bytovej výstavby, občianskej vybavenosti, či rekreačnej zóny pri 
rybníkoch. Potreba nového ÚPO bola aj z dôvodu líniových stavieb v našej obci, ktorými je 
zakomponovanie diaľnice D3, rozšírenie a modernizácia bohumínskej trate, či rýchlostná 
komunikácia R5. Obec disponuje územným plánom ešte z roku 1999. Najdiskutovanejšou 
námietkou  v rámci nového ÚPO Svrčinovec zo strany FO a združení bol elektrovod 2x400 kW. 
Tento sme prevzali do nášho ÚPO, nakoľko jeho trasovanie sa nachádza v územnom pláne VÚC, 
ktorý nám je nadradený. Podľa neoficiálnych informácii zo Sepsu, elektrovod sa má 
rekonštruovať v pôvodnej jestvujúcej trase, teda nie v novej, podľa ktorej sa má posunúť viac do 
nášho katastra. Samozrejme obec bude aktívna v územnom a následne stavebnom konaní k tejto 

stavbe, kde budeme účastníci konania. Ešte v minulom roku som napísala otvorený list županovi, kde som problém 
pomenovala a požiadala ho o pomoc. Odpoveď aj list sú zverejnené na obecnej stránke. 

Ďalšou témou, ktorá ľudí zaujíma je rozšírenie a modernizácia koridoru bohumínskej trate a s tým spojené zrušenie 
železničného prejazdu u Blažkov. Občania na obec doručili petíciu, kde žiadajú zachovať, prípadne vybudovať súbežne s 
traťou komunikáciu k príbytkom tak, aby bola zjazdná v každom ročnom období. Zo strany obce bola petícia zaslaná na 
Železnice Slovenskej republiky a tiež na Ministerstvo dopravy. Žiadame o vyjadrenie, ako sa bude riešiť dostupnosť v tejto 
časti predovšetkým v zimnom období. Miestna komunikácia je tam úzka, neodvodnená a prudká, teda v zimnom období 
nezjazdná. Oficiálnu odpoveď zatiaľ nemáme. 

Iste ste všetci postrehli, že na začiatku júna bol oficiálne otvorený úsek Diaľnice D3 Svrčinovec - Skalité v polovičnom 
profile. Pre našu obec dôležitý úsek sa však iba začína stavať. Pomaly si začíname zvykať na Združenie spoločností 
Strabag, Hochtief CZ, Poor, ktoré sa na výstavbe tohto úseku podieľajú. Verím a dúfam, že všetko sa naladí tak, aby sme sa 
navzájom rešpektovali a tolerovali. Momentálne predošlé Združenie D3 odovzdáva objekty a bude pokračovať s úpravou 
miestnych komunikácií. Komunikácia u Vajdíka je čiastočne hotová, ďalej nasleduje pokládka nového asfaltového povrchu 
u Janka. Obyvatelia z tejto časti obce si svoje užili pri prvom úseku a pokračujú v druhom kole. Majú môj obdiv za trpezlivosť 
a plne ich podporujem v ich požiadavkách a tiež osobne dohliadam, aby kvalita života v danej lokalite bola na únosnej 
miere. 

V letných mesiacoch sa obec plánuje zapojiť do výzvy na nákup biokompostérov a tiež na zateplenie administratívnej 
budovy obecného úradu cez eurofondy.  Veľmi ma teší, že sa podarilo pre obec získať nezrekultivované teleso cesty 1/11, 
ktoré nám poslúži na vybudovanie haly pre garážovanie traktorov. Obec jedinú vhodnú budovu na parkovanie v minulom 
období predala, a tak pohodené pluhy pri Požiarnej zbrojnici budú čoskoro minulosťou. Obec stále nedisponuje 
právoplatným Rozsudkom ohľadom pôžičky od cyperskej spoločnosti. Na Okresnom súde sme uspeli, avšak druhá strana 
sa odvolala a ja len verím, že Krajský súd potvrdí prvostupňový. 
Nedávno sme požiadali o dotáciu z Úradu vlády na detské ihrisko a tiež o dotáciu z Ministerstva financií na rekonštrukciu 
sociálnych zariadení v budove TJ Beskyd. 

Chcem požiadať občanov, aby si udržiavali a vykášali svoje predzáhradky, nakoľko v minulom roku nám odišlo na večnosť 
7 aktivačných pracovníkov a z tohto dôvodu nestíhame kosiť všetko tak, ako je potrebné. Verím, že každému z nás záleží 
na svojom okolí a aspoň takto obci pomôžete. 

Na záver Vám všetkým želám veľa slnka, krásne leto a deťom pekné prázdniny.

- prerokovanie návrh na usporiadanie cestnej siete, vlastníctva objektov 
  pri výstavbe diaľnice D3 Čadca Bukov – Svrčinovec
- Valné zhromaždenie SEVAKu
- stretnutie so ZLaPP Svrčinovec
- stretnutie s prenajímateľom mliekarne
- stretnutie s NDS ohľadom používania ciest – prístupové k výstavbe diaľnice
  Amberg – pripomienky k prekládkam verejného osvetlenia v časti u Blažkov
- futbalový turnaj o pohár starostky
- MÚ stretnutie o financovaní elokovaných pracovísk ZUŠ
- preberacie konanie – preložka poľnej cesty
- akcia Prieskumnícky chodník
- prejednanie zápisu s prokurátorom
- obecné zastupiteľstvo 

- stretnutie združenie Strabag – Hochtief – Poor CZ 
  prejednanie technického riešenia objektov SO 123-00, SO 142-00
- účasť na podujatí Královna ocel
- taktické cvičenie v tuneloch Poľana, Svrčinovec
- Deň matiek
- stretnutie s NDS ohľadom rýchlostnej komunikácie R5
- stretnutie MÚ Čadca – výruby
- súdne pojednávanie
- stretnutie s riaditeľom SSC
- dohľad prokurátora nad plnením VZN
- stretnutie s jubilantami
- kolaudácia D3 Svrčinovec – Skalité
- účasť na sekcii sociálnych vecí 

MÁJ

Z pracovného kalendára starostky

JÚN
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Z obecného zastupiteľstva
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Dňa 19. apríla 2017 sa konalo riadne zasadnutie obecného  zastupiteľstva,  
z ktorého vyberáme:

-
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Poslanci Obecného zastupiteľstva:
vzali na vedomie správu HKO o plnení uznesení z 
predchádzajúcich zasadnutí OZ
vzali na vedomie správu HKO o vykonaných kontrolách od 
poslednej podanej správy
schválili plán kontrol HKO na II. polrok 2017 a zároveň poverili 
HKO vykonaním kontrol podľa schváleného plánu kontrol
schválili úpravu rozpočtu obce v roku 2017
schválili úpravu rozpočtu ZŠ v roku 2017 a zároveň vzali na 
vedomie vyjadrenie RŠ pri ZŠ k úprave rozpočtu
schválili úpravu príspevku ŠKD pri ZŠ v roku 2017 vo výške € 34 
299,-- a zároveň schválili úpravu rozpočtu ŠKD na rok 2017 + vzali 
na vedomie vyjadrenie RŠ pri ZŠ
schválili úpravu príspevku ŠJ pri ZŠ v roku 2017 vo výške € 38 
586,-- a zároveň schválili úpravu rozpočtu ŠJ na rok 2017 + vzali 
na vedomie vyjadrenie RŠ pri ZŠ
schválili úpravu príspevku MŠ v roku 2017 vo výške € 162 778,-- a 
zároveň schválili úpravu rozpočtu MŠ na rok 2017 + vzali na 
vedomie vyjadrenie RŠ pri MŠ
uložili riaditeľke MŠ pripraviť podklady na realizáciu rekonštrukcie 
elektrického vedenia v MŠ, a to do 06.09.2017, ďalej zabezpečiť 
do konca mája 2017 konvektomat do ŠJ a pripraviť odpočet v 
súlade s koncepčným zámerom rozvoja MŠ za obdobie od 
posledného odpočtu
vzali na vedomie odborné stanovisko HKO k záverečnému účtu 
obce za rok 2016
schválili výsledky hospodárenia obce za rok 2016 bez výhrad
schválili záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 
2016 bez výhrad
schválili použitie prebytku rozpočtového hospodárenia obce vo 
výške € 365 973,66 na kapitálové výdavky a splácanie úverov v 

roku 2017
schválili výsledky hospodárenia ZŠ, ŠKD a ŠJ za rok 2016 a 
zároveň vzali na vedomie vyjadrenie RŠ pri ZŠ
schválili výsledky hospodárenia MŠ za rok 2016 a zároveň vzali 
na vedomie vyjadrenie RŠ pri MŠ
schválili výsledky hospodárenia OPS za rok 2016
schválili predlženie nájomných zmlúv nájomníkom v BD v 
zmysle platného VZN č. 3/2015, a to Elene Horváthovej – do 
31.05.2020 v PZ, Ľuboslavovi Nagyovi a manž. Lucii – do 
31.05.2020 v PZ, Jozefovi Jarabicovi – do 30.06.2018 v BD „A“ a 
Márií Dejovej a Janovi Mokrému – do 14.07.2020 v BD „A“
schválili pridelenie voľného nájomného bytu v PZ žiadateľom 
Zuzane Cyprichovej, Svrčinovec 625 a Tomášovi Gonščákovi, 
Čadca – Okružná 102
vzali na vedomie správu komisie na ochranu verejného záujmu k 
majetkovému priznaniu starostky obce
schválili zámer prenajať nebytové priestory v budove č. 345 
/bývalá COOP Jednota/ z dôvodu osobitného zreteľa o výmere 
114,57 m² na prevádzkovanie podnikateľskej činnosti
uložili nájomcovi Petrovi Strýčkovi – Music v pohostinstve 
KASINNO Svrčinovec odstrániť na vlastné náklady nelegálnu 
časť oplotenia obecného pozemku pri pohostinstve KASINNO 
Svrčinovec, a to do 30.04.2017
súhlasili s uzatvorením Zmluvy o pripojení k Informačnému 
systému Dátové centrum obcí a miest a budúcej spolupráce 
uzatvorenej medzi používateľom Obcou Svrčinovec a 
poskytovateľom DataCentrum elektronizácie územnej 
samosprávy Slovenska /DEUS/, Kýčerského 5, 811 05  
Bratislava

zápisnice zo zasadnutí, ako aj prijaté uznesenia 
a VZN nájdete na webovej stránke

obce: www.svrcinovec.sk

Zo zápisníc OZ vybrala: Dana Hajnošová

Aktuálne z obce

Obec má novú webstránku

Obec Svrčinovec má od 1. júna 2017 novú web stránku. Pôvodná bola vytvorená už dávnejšie a nespĺňala požiadavky kvalitnej a 
reprezentatívnej webovej stránky, akú si vyžaduje moderná a otvorená samospráva. Web stránka obce je v súčasnosti dôležitým 
zdrojom informácií pre všetkých jej obyvateľov. Informácie na stránkach vyhľadávajú takmer všetky vekové skupiny.

„Mala by byť krajšia, živšia a mať viac funkcií a informácií“ – požadovali občania. Tiež, aby bola prehľadná a jednoduchá na orientáciu. 
Novú web stránku nám vytvorila firma Galileo Corporiation, s.r.o.. Pri tvorbe novej stránky mala obec, okrem iného, aj požiadavku, aby 
grafický návrh vychádzal z farieb, ktoré sa nachádzajú v erbe obce. Ľudia hľadajú na obecnej stránke predovšetkým aktuálne informácie 
o pripravovaných podujatiach a fotografie z udalostí. Web stránka ponúka občanom a návštevníkom informácie zo všetkých oblastí 
verejného života. Nová web stránka obce ponúka viacero noviniek, ako vypočutie si rozhlasových relácií priamo na stránke, informácie 
e-mailom, kalendár akcií, nové moduly zobrazovania zmlúv, faktúr a objednávok atď. Viac informácií verejnosť nájde na 
www.svrcinovec.sk.
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Aktuálne z obce

automobilovej techniky, výcvik psov, nafúkli padák, obliekli sa do 
obleku pyrotechnika, tiež si vyskúšali ako sa ovláda vojenský 
robot. Finálový futbalový zápas odpískal a celé dopoludnie s nami 
strávil náčelník štábu V. pluku špeciálneho určenia podplukovník 
Mgr. Ing. Pavel Švelka. Okrem neho sa na tejto akcii zúčastnili 
vojaci Špeciálneho pluku V. určenia Ozbrojených síl SR, Vojenská 
polícia, Regrutačné stredisko a Národné centrum EOD a RCHBO 
Nováky. 

Aj keď naše športové ráno začalo búrkou, nakoniec vyšlo 
slniečko. Radosť a úsmev na tvárach detí svedčili o tom, že si 
tento deň užili naplno. Chcem poďakovať aj pracovníkom 
obecného úradu za organizáciu, učiteľom za prípravu disciplín, 
kuchárkam za chutné jedlo, Janke Dejovej za vojenskú výzdobu a 
hasičom za zabezpečenie poriadku. Veľká vďaka patrí za 
finančnú podporu Žilinskému samosprávnemu kraju a tiež 
hovorcovi V. pluku kpt. Máriovi Pažickému, s ktorým sme akciu 
komunikovali a koordinovali.

V piatok 23.06.2017 sa konal v areáli TJ Beskyd ,, Prieskumnícky 
chodník“. Záštitu nad týmto podujatím prevzal náčelník 
Generálneho štábu Ozbrojených síl SR generál Ing. Milan Maxim. 
Toto podujatie bolo spolufinancované na základe úspešnej 
Žiadosti o dotáciu v oblasti športu zo Žilinského samosprávneho 
kraja. Na branno – športovom dni si zmerali sily žiaci z našej ZŠ, 
žiaci zo ZŠ Mosty u Jablunkova a deti z Detského domova v 
Hornom Kelčove.  Súťažili medzi sebou v hode granátom, beh 
medzi kužeľmi, beh cez prekážky, orientácia s kompasom, 
vybíjaná, futbal, streľba zo vzduchovky na terč a iné.  
Podujatie otvorili tancom mažoretky v národných farbách pod 
vedením p. učiteľky Moniky Strýčkovej. Prítomným deťom sa 
postupne prihovorili hostia, ktorí nás poctili svojou prítomnosťou. 
Za Ministerstvo obrany pplk. Mgr. Ing. Pavel Švelka, riaditeľ úradu 
Žilinského samosprávneho kraja PhDr. Pavol Holeštiak PhD, 
poslankyňa VÚC Paedr. Andrea Šimurdová, starosta obce Mosty 
u Jablunkova Josef Szotkowski, predseda Olympijského klubu 
Kysuce Mgr. Jaroslav Klus, pán Kuric -major vo výslužbe. Celú 
akciu moderoval Ján Ligač. Deti si pozreli ukážky zbraní, 

Prieskumnícky chodník
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Aktuálne z obce

Starostka obce Mgr. Renáta Majchráková spolu s matrikárkou 
obce Mgr. Marcelou Fonšovou navštívili nášho občana – jubilanta 
p. Vincenta Homolu od Mišov, ktorý sa 11.06.2017 dožil krásneho 
životného jubilea 90 rokov. Starostka mu popriala veľa zdravia a 
božieho požehnania v kruhu svojej rodiny.

Návšteva 90-ročného jubilanta

Dňa 25.05.2017 sa v kultúrnom dome konalo stretnutie 70,80 a 85-ročných 
jubilantov našej obce. Z celkového počtu 55 jubilantov sa tejto akcie zúčastnilo 
25. V úvode sa jubilantom prihovorila starostka obce Mgr. Renáta 
Majchráková. Prípitok predniesol pán farár Mgr. Radovan Čulák. V kultúrnom 
programe vystúpili Kysuckí heligonkári zo Skalitého pod vedením Romana 
Capka. Malé občerstvenie pripravili kuchárky zo ZŠ p. Anna Cyprichová a p. 
Zdenka Zvardoňová. Chutný koláčik upiekla sponzorsky p. Alenka Sviteková, 
rod. Krenželáková. Výzdobu zabezpečila p. Janka Dejová. Všetkým, čo 
prispeli k tejto akcii, srdečne ďakujeme.

Naši jubilanti

Oznam - očkovnie psov

Oznamujeme Vám, že každoročné očkovanie psov sa uskutoční v pondelok 
03. júla 2017.

Očkovať sa bude postupne:
08.00 – 08.30 hod      Potok
08.30 – 09.30 hod      Závršie
09.30 – 11.00 hod      pri moste U Katraka
11.00 – 12.30 hod      pri požiarnej zbrojnici
12.30 – 13.00 hod      Zatky – ESO /otáčka autobusu/
13.00 – 13.30 hod      Zatky /Motorest/
od 13.30 hod              ihrisko

Náhradný termín vakcinácie bude v sobotu 15.07.2017 od 09.00 hod na ihrisku.
Poplatok za očkovanie je € 5,--/ks. Je možnosť zakúpenia si tabliet na odčervenie.
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Aktuálne z obce

jednotlivých mužstiev boli na záver turnaja vyhodnotení aj :
- najlepší brankár turnaja - Andrej Krkoška - 6 gólov  /Stodola/
- najlepší hráč turnaja - Peter Rokyčák  /Vajdíkovci/

Všetci ocenení boli odmenení peknými cenami, ktoré venovala a 
zabezpečila Obec Svrčinovec, v spolupráci s Obecným podnikom 
Svrčinovec, a  ktoré osobne odovzdala starostka obce. 
Všetky zápasy turnaja rozhodovali rozhodcovia Štefan Greňo a 
Pavol Ježík.  
Ďakujeme všetkým, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom pričinili ku 
zdarnému priebehu celého futbalového zápolenia.
Celá akcia prebehla, i keď za nie veľmi príjemného počasia, ale 
bez akýchkoľvek problémov a zranení. Už teraz sa tešíme na 
ďalší ročník turnaja v roku 2018  a záverom sú na mieste slová 
„športu zdar“.

Dňa 17. júna 2017 sa  uskutočnil  „Futbalový turnaj o pohár 
starostky Obce Svrčinovec“. Na turnaji sa zúčastnilo päť 
futbalových  družstiev: Vajdíkovci, Stodola, Beskyd, Fortuna a 
Kiko team. 
Turnaj otvorila svojim príhovorom starostka Mgr. Renáta 
Majchráková, ktorá popriala všetkým zúčastneným veľa 
športových úspechov a pohody po celý deň. Mužstvá hrali po 
vylosovaní systémom „každý s každým“, a to na dvoch ihriskách. 
V konečnom poradí sa umiestnili takto:Okrem poradia 

Futbalový turnaj o pohár starostky Obce Svrčinovec 2017

1. Stodola           skóre  9:1       body 10
2. Vajdíkovci      skóre 10:9      body  7
3. Beskyd            skóre  7:6       body  5
4. Fortuna           skóre  3:5       body  3
5. Kiko team       skóre 3:11      body  1

Deň matiek vo Svrčinovci

V nedeľu 14. mája 2017 sa v kultúrnom dome stretli mamičky a 
babičky na kultúrnom podujatí pri príležitosti „Dňa matiek“.
Pre všetky mamičky a babičky pripravili ich deti a vnúčatá 
program. Celý program moderovali učiteľky z materskej školy. Po 
príhovore starostky obce Mgr. Renáty Majchrákovej a riaditeľa 
OPS Pavla Krkošku, vystúpili deti z MŠ, ZŠ a ŠKD pod vedením 
učiteliek. Taktiež vystúpili aj deti zo ZUŠ Čadca. Všetky mamičky a 
babičky okrem pekného kultúrneho programu dostali ako 
poďakovanie za ich lásku a trpezlivosť srdiečko a sladký koláčik.
Mamičkám a babičkám na Závrší odovzdala darček osobne 
starostka obce ešte v nedeľu doobeda po sv. omši.
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Aktuálne z obce

V stredu 31.05.2017 hasiči DHZ v obci zvalili pred obecným úradom máj.  Taktiež sa postarali aj o kultúrny program. Zahrali na heligónke 
a ozembuchu. Pre občanov bolo pripravené malé občerstvenie.

Váľanie mája

predložená „Zmluva o budúcej zmluve“. Zo 49 známych  
vlastníkov nepodpísali zmluvu traja, u ďalších troch 
prebiehalo dedičské konanie, kde bol odpredaj podielov 
prisľúbený.  Aj touto cestou by sme chceli poďakovať všetkým 
dotknutým za ich ústretovosť a zodpovedný prístup, veď v 
konečnom dôsledku budú na tomto cintoríne odpočívať 
pozostatky nás žijúcich.  
Po schválení Územného plánu Obce Obecným zastupi-
teľstvom, bude obec na základe predchádzajúcich jednaní s 
podielovými vlastníkmi dotknutých pozemkov a na základe 
podpísaných zmlúv o budúcej zmluve zasielať kúpno-
predajne zmluvy s presným postupom výkupu pozemkov. 
Veríme, že aj pri podpisovaní kúpno-predajných zmlúv sa 
stretneme s pochopením dotknutých vlastníkov, za čo im 
vopred ďakujeme.  

Výkup pozemkov pod cintorín

Naším spoluobčanom je určite známa skutočnosť, že ak obec 
nezačne s realizáciou zriadenia nového cintorína, bude sa 
potýkať s nedostatkom hrobových miest.
Ročne nás opusti cca 40 našich spoluobčanov. Obec má k 
dispozícií 22 nových hrobových miest. Z nich sa  využije ročne 
cca 4 - 5, teda za predpokladu, že nedôjde k mimoriadnym 
udalostiam,  hrobové miesta vystačia cca na  štyri roky. 
Prvým krokom pre zriadenie nového cintorína bolo 
vypracovanie nového územného plánu obce. Obec sa 
rozhodla vykupovať pozemky až po schválení územného 
plánu, a to z dôvodu špekulácií o tom, že by tieto pozemky 
chcela  využiť na iné účely a nie na zriadenie nového cintorína.  
Prvé stretnutie dotknutých podielových vlastníkov sa 
uskutočnilo 13.11. 2015 na Obecnom úrade vo Svrčinovci. Na 
tomto stretnutí boli účastníci oboznámení s lokalitou pod 
cintorín, bolo im odpovedané na viaceré otázky a bola im 

Viera Mrmusová

Pri kontajneroch na triedený odpad sa s tým stretávame 
často. Nestlačené PET fľaše, plechovky z pív, nápojové 
kartóny, prípadne obrovské neskladné kusy polystyrénu 
často zmenšia možnosti kontajnera a neraz doň – v 
skutočnosti iba z polovice naplneného – už viac 
nevpraceme.  
To isté sa deje aj v prípade prineseného, doma 
vytriedeného, papiera a zbavovania sa napríklad škatúľ od 
obuvi, elektrospotrebičov, nábytku a podobne. 
Ak nezačneme za susedov ich odpad upravovať, teda zo 
smetnej nádoby vyberať, fľaše alebo škatule zošliapavať, 
aby nezaberali veľa vzduchu, polystyrén lámať a podobne, 
neraz to skončí tak, že položíme naše poctivo vytriedené 
odpady vedľa kontajnera alebo ich vhodíme do nádob so 
zmiešaným komunálnym odpadom. Hrabať sa medzi 
odpadom nie je komfortné, ani hygienické. Výsledkom je, 
že šomreme na neporiadok okolo odpadových nádob a upokojí nás, až keď problém „vyriešia“ zberové spoločnosti častejšími 
návštevami. Ale častejšie odvážanie poloprázdnych, vzduchom naplnených, kontajnerov je nielen časovo náročnejšie, ale i ekonomicky 
neefektívne. 

Prevážame vzduch, ak PET fľašu, škatuľu alebo plechovku 
nezmenšíme, nezošliapneme

Riešenie? Fľaše zošliapnuť, škatule rozobrať, veľké časti (polystyrén) zmenšiť a až potom... šup do kontajnera!

Pred vyhodením plastových fliaš, plechoviek, škatúľ a nápojových kartónov zmenšite ich objem.
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Folklórna skupina Svrčinka

ročného“ folklórneho žitia a že môžeme túto krásu zachovávať, 
zveľaďovať a aj prezentovať na rôznych súťažiach a folklórnych 
festivaloch.
Veríme, že nás Pán Boh požehná a o 5 rokov spolu oslávime „ 
našu polstoročnicu“.

V tomto roku si pripomíname „45“ výročie založenia folklórnej 
skupiny u nás vo Svrčinovci. Hlavným zakladateľom bol pán 
Ondrišík, jeho žienka Vierka a pán Šotkovský. Počas týchto 
krásnych „45“ rokov sa v nás z generácie na generáciu formovala 
a prehlbovala láska k folklóru, ktorá trvá dodnes.
Sme nesmierne vďačné a hrdé, že sme súčasťou tohto „45 

FSk Svrčinka

Polčas v klube dôchodcov

Sme tu. Náš „babinec“ má polčas a v tomto príspevku Vás chceme 
oboznámiť s aktualitami našej činnosti. 
05. apríla 2017 Klub dôchodcov vo Svrčinovci v spolupráci so 
školským klubom pri ZŠ usporiadal podujatie v obecnej knižnici, 
ktoré bolo zamerané na dve veci: marec – mesiac knihy, 
propagáciu detskej literatúry v nadväznosti na jarné tradície a 
priama, konkrétna práca sa materiálom na zdobenie 
veľkonočných vajíčok a ozdôb. Patrónom i lektorom bola p. Terka 
Mešťanová, ktorá sa prezentovala nielen ako autorka ale 
priamymi ukážkami priblížila deťom spôsoby, ako a čím sa zdobili 
vajíčka v minulosti a teraz. Deti zaujímalo všetko a boli aktívne, 
zvedavé. Hovorené slovo, priama činnosť boli sprevádzané 
spevom členiek klubu dôchodcov a tiež spevom detí, ktoré sa 
navzájom krásne dopĺňali.
V tomto období Klub dôchodcov ešte vydal súbor pod názvom 
„Ľudové múdrosti a porekadlá“ – veselé i poučné čítanie pre 
každého. 
Stretnutie klubu 21.06.2017 bolo čiastočne venované pamiatke 
zosnulého p. Jana Krchu, dlhoročného riaditeľa svrčinovskej 
školy, ktorého mnohí poznali aj ako aktívneho výtvarného umelca.
K nadchádzajúcim letným prázdninám želá Klub dôchodcov 
všetkým dobré zdravie a pohodu.

Mgr. Irena Fričová

A ešte niečo pre deti: Opakovacia pesnička: 
TEŠÍME SA NA PRÁZDNINY
Á – a – a hurá a sláva!
Pred nami sú prázdniny s príbehami krásnymi,
á – á – á hurá a sláva!

É – e – e leto žiarivé!
Pred nami sú prázdniny s bazénami plnými,
e – e – e leto žiarivé!

Í – i – i hurá do hory!
Pred nami sú prázdniny, maliny a skaliny,
i – i – i hurá do hory!

Ó – o – o spievaj veselo!
Pred nami sú prázdniny, utekajme za nimi,
o – o – o spievaj veselo!

Ú – u – u spievaj pieseň tú!
Pred nami sú prázdniny, čakám na ne od zimy,
u – u – u spievaj pieseň tú!

Miestny spolok Slovenského Červeného  kríža vo Svrčinovci

MS SČK vo Svrčinovci prechádza obmenou, kde sa snažíme  
nadviazať na činnosť, ktorá by bola tvorivejšia, aktívnejšia a 
zaujímavejšia  hlavne pre mladých.
Naši dobrovoľní  darcovia krvi  sa zúčastňujú nielen  plánovaných  
odberov, ale aj individuálnych darovaní a to  spoločne  aj  viacerí  
z rodiny, niektorí majú takú vzácnu  krvnú  skupinu,  že  sú  priamo  
pozývaný, veď  darujú  to  najcennejšie  pre  záchranu  života – 
krv. Sme  radi,  že  pribúda aj  mládež. Stretnutia  členov  a darcov 
krvi sa konalo  na slávnostnej schôdzi MS SČK dňa  27.12. 2016 v 
Kultúrnom dome vo Svrčinovci. Naša schôdza bola o to 
radostnejšia, že okrem našich vzácnych darcov medzi nás  
zavítala  aj  riaditeľka  Územného  spolku  SČK  v Čadci p. Mgr. 

Elenka Tomašíková a naša p. starostka Mgr. Renátka  
Majchráková. Nie každá obec sa môže pochváliť s nositeľom 
vzácnej  Kňazovického medaily, ktorú získal  pán Pavol  Kubalík.  
K  veľkej  rodine dobrovoľných darcov pribudli traja  zlatí  nositelia 
plakety Mudr. Jána Jánskeho, jeden strieborný nositeľ plakety 
Mudr. Jána Jánskeho. Týchto vzácnych držiteľov nám pani 
starostka Mgr. Renáta Majchráková  osobne  odmenila darčekmi  
zakúpených zo  svojich  finančných  fondov.
Zapojili sme  sa  do  potravinovej  pomoci – balíčky,  ktoré  sme  
tento rok 2016 venovali 5 rodinám s postihnutými deťmi v 
spolupráci s ÚS SČK v Čadci pani riaditeľkou Mgr. Elenou  
Tomašíkovou, túto potravinovú pomoc pomáhal vyzbierať  
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Miestny spolok Slovenského Červeného  kríža vo Svrčinovci

 potravinový  reťazec  Kaufland ( 1 balíček   mal  hodnotu 50  eur  
a váhu asi 50 kg).
Spolupracujeme  s ÚS SČK  v Čadci,  ktorý  je  zapojený  do  
Operačného programu Fond európskej pomoci pre  
najodkázanejšie  osoby,  dotovaný  Európskou  úniou. Riadiacim  
orgánom  je  Ministerstvo  práce,  sociálnych  veci  a rodiny  SR,  
prijímateľom  a realizátorom  pomoci  je Ústredie  práce,  rodiny a 
sociálnych  vecí  SR.
SČK  je  jednou  z partnerských  organizácii  materiálnej  pomoci  
a podieľa  sa  na  realizácii  v roku  2016  to  bolo  v našej  obci  
2krát. Išlo o poskytnutie potravinových a hygienických  balíčkoch.
Navštívili  sme  našich  starkých  a tiež  členov  MS  SČK  v DD,  

kde  sa  v lekárni  pripravili  balíčky  so  zdravotno-hygienickými  
potrebami,  no  najväčším  balíčkom  boli  samotné  stretnutia  s 
nimi, niekde nás sprevádzala aj pani  starostka – Čadca-Horelica, 
Čadca- Žarec,  Čadca- Park, Čierne  a KNM. Nezabudli  sme  ani  
navštíviť  našich malých  tak  ťažko  chorých  pacientov  v obci.
Prehlbujeme  spoluprácu s DHZ sprostredkovaním  kurzu  prvej  
pomoci prostredníctvom ÚS SČK v Čadci. Dobre sa nám  
spolupracuje s OÚ. Našim cieľom je spolupracovať aj  s ostatnými  
organizáciami ako aj  s MŠ  a ZŠ.  Chceme  podporovať humánne  
cítenie  mladých  ľudí  a motivovať  aby  sa  zapájali  do  aktivít  
MS  SČK v našej  obci.

Farský úrad

Mgr. Alena  Varmusová

V nedeľu 2. 7. 2017 - požehnanie automobilov po druhej sv. omši.  Prosím, aby ste svoje automobily zaparkovali na parkovisku pred 
bytovkami v centre dediny a rešpektovali pokyny usporiadateľov.

V utorok 4. 7. 2017 večer po sv. omši bude ďakovná adorácia - za našu farnosť a poďakovanie za náš kostol.

V stredu 5.7. 2017 - na sviatok sv. Cyrila a Metoda - sv. omša je o 10:00. Je peknou tradíciou, že na sv. omšu prichádzame v krojoch. 
Pri sv. omši si pripomenieme 45. výročie FS Svrčinka a poďakujeme našim hasičom za ich službu.

V piatok 7. 7. 2017 večer o 21:00 bude krížová cesta zo Svrčinovca na Závršie

V sobotu 8. 7. 2017 - Svrčinovské slávnosti

V nedeľu 9.7. 2017 sú sv. omše v obvyklom čase: 7:30, 11:00 - Svrčinovec a 9:30 - Závršie

Zo života v základnej škole

Exkurzia Osvienčim

16.05.2017 sme so žiakmi deviatych ročníkov navštívili Múzeum Kl Auschwitz v poľskom Osvienčime. Po absolvovaní prehliadky 
múzea sme sa presunuli do soľnej bane Wieliczka. Žiaci sa dozvedeli mnohé užitočné informácie a tiež mohli obdivovať krásy 
najväčšej soľnej bane v Európe, ktorá má bohatú históriu a tiež priaznivé zdravotné účinky.  Verím, že exkurzia splnila svoj účel. 

Mgr. Monika Strýčková 
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Zo života v základnej škole

Dňa 17. 05. 2017 ZŠ zorganizovala aktivity ku Dňu Zeme. Po 
krátkom príhovore sme si pochutili na jablkovom závine a 
bylinkovom čaji, ktoré pre nás pripravili naše pani kuchárky. 
Potom sme sa rozišli do vopred určených lokalít. Vyzbieraný 
odpad odviezli pracovníci OÚ. Skonštatovali sme, že sa v 
porovnaní s minulými rokmi bolo odpadu menej.Sme radi, že sa k 
nám pripojili aj dobrovoľníci z klubu dôchodcov. O okolie školy a 
školskú záhradku sa  postarali žiaci 9. ročníka.

Deň zeme

V stredu 17. 05. 2017 sa  v Čadci konalo okresné kolo súťaže 
Slávik Slovenska 2017, v ktorom nás reprezentovali  aj žiačky 
našej školy. V prvej kategórií Viktória Váleková z 1. B, v druhej 
kategórií  Kristínka Padyšáková z 5. A a v tretej kategórií Stanka 
Geláčaková žiačka 9. B triedy. Naše dievčatá veľmi pekne 
zaspievali ľudové piesne, o čom svedčia ich úspechy: Viktória 
Váleková sa umiestnila na peknom 3. mieste a Stanka 
Geláčaková získala krásne 1. miesto a úspešne nás 
reprezentovala v krajskom kole v Žiline.

Slávik 2017

Dievčatám blahoželáme!
Mgr. M. Pišteková

Kysucká knižnica v Čadci zorganizovala 18.05.2017 prezentáciu 
s besedou k 300-tému výročiu narodenia Márie Terézie. Žiaci 7.B 
mali možnosť zúčastniť sa tejto prezentácie a dozvedieť sa 
mnohé zaujímavosti zo života rakúsko -uhorskej panovníčky. 
Predovšetkým išlo o zavádzanie nových reforiem. Odbornú 
prednášku viedol PhDr Marián Liščák PhD. Po prednáške sme 
navštívili výstavu obrazov v Dome kultúry a ďalej sme sa presunuli 
k pamätníku, ktorý je venovaný štúrovským dobrovoľníckym 
výpravam z roku 1848 /1849.

Beseda k 300-tému výročiu 
narodenia Márie Terézie Škola v prírode

Mgr. Monika Strýčková

Od 22. 05. – do 26. 05. 2017 sa žiaci štvrtých ročníkov, prvýkrát, 
zúčastnili Školy v prírode v Bojniciach. Ubytovaní boli v hoteli 
Hlboké, asi 4 kilometre od Bojníc, v krásnom prostredí pohoria 
Strážovské vrchy. Počas týždenného pobytu navštívili Bojnický 
zámok, ZOO a nezabudnuteľnú večernú prehliadku Múzea 
praveku v Bojniciach.  Program žiakom spestrili i animátori, ktorí 
im pripravili nafukovací hrad, jazdu na štvorkolke i rôzne 
zaujímavé hry. Spolu s učiteľkami strávili nezabudnuteľné chvíle, 
ktoré im zostanú natrvalo v pamäti.

Mgr. Šromovská J. , Mgr. Balajková S., Mgr. Kupková J.



Dňa 06. 06. 2017 sa žiaci 4. A a 4. B zúčastnili exkurzie do 
Kysuckej hvezdárne v Kysuckom Novom Meste. Vo hvezdárni  
nám pustili prezentáciu o jednotlivých planétach slnečnej sústavy  
a Slnku, ktorá bola veľmi zaujímavá. Ďalej sme si prezreli ukážky 
hornín typických pre Kysuce a okolie. Počasie nám vcelku prialo a 
pod kupolou sme mohli ďalekohľadom pozorovať Slnko. V závere 
exkurzie nám, pred hvezdárňou, ukázali modely telies slnečnej 
sústavy, ktoré sú pre lepšiu predstavivosť návštevníkov vytvorené 
v pomernej veľkosti vzhľadom k Slnku. Pozreli sme si i dva typy 
hodín – klasické slnečné a analemické, podľa ktorých si vieme 
presný čas nastaviť. Spolu sme strávili krásny čas a domov sme 
sa vrátili bohatší o nové poznatky.

Exkurzia - Kysucká hvezdáreň
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Zo života v základnej škole

Mgr. Silvia Balajková , Mgr. Jana Šromovská 

Deň detí

Žiaci ZŠ Svrčinovec oslávili svoj deň netradične. Učiteľky z prvého 
stupňa si pre svoje žiačikov pripravili výlet do bábkového divadla v 
Žiline.  Žiaci piateho a siedmych ročníkov boli na rozprávke v 
Kultúrnom dome v Čadci. Žiaci šiestych a ôsmych ročníkov 
navštívili v rámci Dňa detí mesto Košice. Pozreli sme si najväčšiu 
botanickú záhradu na Slovensku. Ďalej Hlavnú ulicu, kde sa 
nachádza Štátne divadlo, šľachtické paláce, či Trojičný stĺp. Na 
záver sme navštívili najvýchodnejšiu gotiku v Európe, a to Dóm 
Svätej Alžbety. 

Zo života v materskej škole

Teplé jarné slnko prebudilo prírodu a tak potešilo aj nás všetkých. 
Hneď ako to bolo možné sme spolu s deťmi upravili našu malú 
záhradku – dosypali sme hlinu, pokopali a zasiali zeleninu, bylinky 
a posadili priesady. Dúfame, že v rámci projektu „Zelená škola“ sa 
nám po návšteve dvoch členiek komisie podarí získať certifikát a 
následne i vlajku Zelenej školy.
Mesiac apríl bol veľmi dôležitý hlavne pre predškolákov, nakoľko 
nastal ich veľký deň – zápis do 1. ročníka ZŠ. Tento rok sa zápisu 
zúčastnilo celkom 30 detí. 
Začiatkom mája sme zorganizovali brigádu na úpravu okolia, kde 
sa zúčastnili všetci zamestnanci materskej školy spoločne s 
rodičmi.
Druhá májová nedeľa vždy patrí našim MAMIČKÁM, kedy slávia 
svoj sviatok „Deň matiek“. Tento rok bol v réžii MŠ a celým 
programom Vás prevádzali naše pani učiteľky. Spolu s deťmi sme 
si pripravili hodnotný kultúrny program uvitý z básní, piesní, hry na 
flaute a tančeka. Veríme, že sme potešili a zohriali srdiečka 
všetkým, ktorí sa na tejto slávnosti zúčastnili.
Veľmi peknou akciou bol tiež výchovný koncert detí zo ZUŠ pod 
vedením pani učiteľky Mgr. Júlie Weglorzovej, ktorý mal u detí 
veľký úspech. Bol nielen poučný, ale deti mali taktiež krásny 
estetický zážitok.
Zaujímavé a hodnotné boli i akcie ako „Básničkovo“ a 
„Pesničkovo“, kde deti ukázali a predviedli čo všetko sa dokážu 
naučiť a boli za to i odmenené.
Vytrvalosť a odvahu nám predviedli počas „Letnej olympiády“ – 
súťažili v behu, lezení, hádzaní na cieľ a iných disciplínach. 

Rozprávková noc z 9. na 10. júna bola pre deti skúškou odvahy – 
už tretí rok spali najstaršie deti (predškoláci) v MŠ bez rodičov. 
Tohtoročná akcia bola zameraná na „vesmír“ – deti plnili rôzne 
úlohy či už vonku (stavanie vesmírnej základne, vesmírne puzzle, 
kreslenie vlajky, zbieranie hviezdneho prachu, oprava 
vzduchotechniky a žiaroviek na vesmírnej stanici,...), alebo vo 
vnútri („boj“ proti votrelcom, zhotovovanie hviezdnej mapy, 
skladanie rakety, hviezdna diskotéka, hľadanie pokladu,...). Veľmi 
zaujímavá bola i večerná prechádzka po dedine s baterkami a 
svietiacimi náramkami, pozorovanie nočnej oblohy, či hra so 
svetlami na budove MŠ. Najväčšou odmenou nám však bolo 
počuť s detských úst, že to bola najkrajšia noc v ich živote a chceli 
by ju každý týždeň.
V júni si predškoláci za spevu odniesli a vystavili tablo pred 
obecným úradom. Tablo vytvorili pani učiteľky a ako sa môžete 
sami presvedčiť naozaj sa im podarilo.
Veríme, že aj pripravovaný „Deň rodiny“, ktorý je tento rok pod 
názvom „Športuje celá rodina“ bude prinajmenšom taký úspešný, 
ako ten minuloročný .Prichystané sú rôzne súťaže pre deti a ich 
rodičov, ale i občerstvenie a úžasný guľáš. 
30. júna nás čaká ten najkrajší deň pre každé dieťa a to je 
slávnostné ukončenie školského roka a rozlúčka s budúcimi 
prvákmi.
Prajeme na záver všetkým úžasné prázdniny, načerpanie nových 
síl, veľa krásnych zážitkov a odpočinku a hlavne nech nám nová 
generácia prvákov robí v škole veľkú radosť. 
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Zo života materskej školy

Fotogaléria
z našej škôlky

Jarné sadenie Výchovný koncert

Básničkovo Letná olympiáda

Rozprávková noc

Vynášanie tabla
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Svrčinovský hájnik

V prvej polovici roka sa podarilo úspešne zachytiť jarné rojenie podkôrnikov. Od začiatku roka do konca júna sa spracovalo 
približne 2 500 m3 napadnutého dreva roztrúseného v malých ohniskách po celom území Svrčinovca, najmä však v jeho 
okrajových častiach pri Čadečke a Milošovej. Momentálne sú svrčinovské lesy čisté, a populácia škodcov v rámci reálnych 
možností zdecimovaná. Ďalší vývoj bude závisieť od počasia, a od sily náletu z niektorých okolitých obcí, kde sa kalamita 
nespracúva tak bezodkladne a systematicky ako na Svrčinovci.   

Výnosy za rok 2016 osobne alebo poštou

Tým, ktorí si neprišli vyzdvihnúť výnosy za rok 2016 osobne, sa tieto postupne zasielajú poštou v poradí 1) zahraniční, 2) 
domáci mimo Svrčinovca, a 3) Svrčinovania. Značná časť výplatných šekov sa nám vracia z dôvodu nesprávnej adresy, a 
to aj v prípade Svrčinovanov. Žiadame preto tých vlastníkov lesa, ktorí si zatiaľ neboli výnos vyzdvihnúť, a ani im neprišiel 
poštou, aby si vo vlastnom záujme prišli do kancelárie spoločenstva skontrolovať adresu vedenú v katastri. Vlastníci mimo 
Svrčinovca môžu zmenu alebo opravu adresy poslať písomne poštou na adresu spoločenstva.

Záujem o palivové drevo značný

V prvom termíne vydávania povolení na palivové drevo prejavilo záujem viac ako 120 vlastníkov lesa, resp. nimi 
splnomocnených osôb. Pripomíname že žiadosti na palivové drevo sa prijímajú priebežne, a ďalšia uzávierka bude ako 
každý rok v polovici júla s tým, že ťažba sa vyznačí a povolenia budú vydané do konca júla. Celé sa to zopakuje ešte raz v 
septembri, takže ak chcete tento rok palivo, nezabudnite požiadavku nahlásiť v kancelárii spoločenstva najneskôr do 15. 
septembra. Žiadame tých ktorí palivovú ťažbu vykonávajú, aby mali povolenie pri ťažbe a prevoze dreva vždy pri sebe, aby 
po ťažbe les upratali, a ak ťažbu neuskutočnia aby to nahlásili svojmu zárubkárovi alebo kancelárii, a vyznačené palivo 
mohlo byť pridelené inému záujemcovi. Palivo je možné získať aj zo skládky, kde sa v prípade záujmu odložia palivové 
časti kmeňov (nahnité územky, špice), treba však zaplatiť náklady na ťažbu a približovanie. 

Jarné rojenie podkôrneho hmyzu pod kontrolou

Je normálne a asi aj správne že nemáme všetci na veci rovnaký názor. Každý názor obyčajne má svoje 
opodstatnenie, a môže spoločnú vec posunúť dopredu. Nie je však asi správne spolu s týmto názorom šíriť aj 
nepodložené klebety tak, ako to urobil pán Anton Kubica vo svojom najnovšom farebnom letáku. Chcem v tejto 
súvislosti všetkých vlastníkov lesa vo Svrčinovci ubezpečiť, že LPS Svrčinovec: 
1) má k dnešnému dňu vyrovnané všetky záväzky voči Lesom SR, š.p., 
2) nevyplatené výnosy neznámych vlastníkov prevzaté od ZVLaPP Svrčinovec sú vedené na osobitnom účte LPS a 
nikto ich neukradol, 
3) prostriedky rezervy sú používané výlučne na pestovné a ostatné činnosti v prospech lesa tak, ako to každý rok 
podrobne odpočtujeme zhromaždeniu.

K inému uhlu pohľadu na obhospodarovanie našich lesov 

Ladislav Kulla, predseda LPS Svrčinovec 

Streda: 10:00 - 15:00 (kompletná agenda vrátane finančných operácií)

Piatok: 17:00 - 19:00 (kompletná agenda vrátane finančných operácií)

Úradné hodiny LPS Svrčinovec: 

Ignác Fonš (vedúci kancelárie LPS): 0911 236 440
Ing. Ivan Feik (odborný lesný hospodár): 0904 182 170
www.lpssvrcinovec.sk 

Pracovné 
telefonické 
kontakty: 
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Poznáme naše lesy? Časť 1: Závršie-Potok

Aj na základe podnetu od Vás, vlastníkov lesa, prinášame na 
stránky spravodaja seriál v ktorom postupne priblížime 
zaujímavosti z lesov v jednotlivých častiach obce. Začíname 
Závrším, kde sa ucelenejšie komplexy lesa nachádzajú v časti 
Potok, Kapaľonka a Kolibačky. Les tu má svoje problémy, ale aj 
pekné zákutia a zaujímavosti. Na hospodárenie tu ako výkonný 
podpredseda spoločenstva a súčasne zárubkár dozerá Ignác 
Fonš.

Obr.1: Na najvyššie položenom mieste Svrčinovca Plané (694 m) v 
časti Potok sa zbiehajú všetky svrčinovské zárubky. Terén stúpa ďalej 
na Čierňanské vrchy. 

Obr.2: Vysoký posed pod Planým stráži 
odrastajúce bukové a zmiešané kultúry 
vysadené na kalamitných holinách. Málokto vie 
že v tejto časti sa už dlhšie pohybuje náš prvý 
stály medveď, zatiaľ menší macko.

Obr.3: Nová lesná cesta od Bordža križuje po 
vrstevnici hlboké jarky a ukončí problematické 
približovanie dreva k domom v Potoku.

Obr.4: V Kapaľonke nájdete kus lesa 
pralesovitého vzhľadu a v ňom krásne staré 
jedle. Najhrubšia z nich má viac ako 7 m3 a je 
najväčším stromom vo Svrčinovci. V širšom 
okolí hniezdia vzácne dravce.
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Matrika Svrčinovca

Narodili sa v roku 2017

Opustili nás v roku 2017

Povedali si svoje „ÁNO“ 

Vypracovala: Mgr. Fonšová

Branislav Prievozník, Čadca
a Miroslava Jarabicová, Svrčinovec

Petr Sládek, Česká republika
a Sláva Špiláková, Svrčinovec

Apríl:  

Marec:  
Patrik Kotyra
Jozef Malik
Sebastián Baláž

1. 3. 2017
27. 3. 2017
31. 3. 2017

U Mišov
U Mišov
U Puraša

Ján Mravec
Anton Cyprich
Zuzana Cyprichová
František Urbánek
Anna Švancárová

61 r.
87 r.
78 r.
64 r.
82 r.

Apríl:  
Pod Grapami
U Hlaváča
U Cyprichov
U Okapola
Pod Grapami

len občania, ktorí majú trvalý pobyt v obci

Apríl:
Michal Minarčík
Zlatica Padyšáková
Viktória Jakubcová
Matúš Strýček
Ladislav Linhart
Natália Hlušková

7. 4. 2017
12. 4. 2017
18. 4. 2017
19. 4. 2017
29. 4. 2017
30. 4. 2017

U Švoľka
U Katraka
U Blažkov
U Vajdíka
U Puraša
U Mišov 

Máj:
Adriána Verébová
Peter Kubišta

12. 5. 2017
30. 5. 2017

U Mišov
Pod bučky a valy

Jún:
Daniel Cyprich
Matej Mackovčák
Ema Trgiňová

2. 6. 2017
3. 6. 2017
7. 6. 2017

U Vajdíka
U Kupky
U Kupky

Pavol Časnocha
Katarína Fanková

55 r.
75 r.

U Vajdíka
U Vajdíka

Máj:  

Irena Čepcová 81 r. U Vajdíka
Jún:  

Patrik Dej, Svrčinovec
a Patrícia Babuljaková, Krásno n. Kys.

Ing. Michal Chalmovský, Žiar n. Hronom
Michaela Kubalíková, Svrčinovec

Máj:  

Mgr. Vladimír Najdek, Svrčinovec
a Mgr. Andrea Kubalíková, Svrčinovec

Andrej Klieštik, Svrčinovec
a Michaela Repáková, Zákopčie

Jún:



SVRČINOVSKÝ
kermaš

8. júl 2017 od 15.00 hod. 
športový areál TJ Beskyd

FS Svrčinka Bystrická kasňaFSk Ozvena

Ľudová hudba Capkovci

VEČER 

SA NA VÁS TEŠÍ

EVERLONG
EVERLONG

FSk ZborovankaĽudo Kuruc alias Karol Duchoň

PREDSKOKAN SKUPINY ELÁN
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